

PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE #2

DATUM: 22 JANUARI 2024

TID: 17:30

PLATS: RUM 224, HUS 75

NÄRVARANDE:

Robert Sandberg

Towe Andersson

Siri Hult

Amadeus Rabenius

Noah Swärd

Vendela Gustafsson

Sigrid Turesson

Albert Bremberg

Nicolas Liu

FORMALIA

F1 Mötets öppnande

Ordförande Robert Sandberg öppnade mötet kl 17:39

F2 Mötets behöriga utlysande*Styrelsen beslutade:*att anse dagens möte behörigt utlyst.**F3 Val av mötets ordförande***Styrelsen beslutade:*att välja Robert Sandberg till mötesordförande.**F4 Val av mötets sekreterare***Styrelsen beslutade:*att välja Siri Hult till mötessekreterare.**F5 Val av justeringsperson***Styrelsen beslutade:*att välja Amadeus Rabenius och Towe Andersson till justeringspersoner.**F6 Anmälda förhinder**

Inga anmälda förhinder.

F7 Anmälda adjungeringar

Mert Uzel, Wenry Wang och Raman Vashishtha adjungeras till mötet.

F8 Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutade:

att fastställa dagordningen utan förändringar.

F9 Föregående protokoll

Inget tidigare protokoll fanns att tillgå.

INFORMATIONSÄRENDEN

I1 Check-in

Check-in på LS-arbete, belastning och vad som har gjorts sedan sist.

Föredragande: Styrelsen.

- Styrelsen är i form och mår bra.

I2 Ordförande informerar

Föredragande: Robert Sandberg

- Föredragande informerar om första mötet med programledningen och informerar även att programledningen ska medverka på det andra sektionensmötet.

I3 Rapportläge

Styrelsemedlemmarna berättar vad som har gjorts sedan senaste mötet, och vad som planeras att göras framöver.

Föredragande: Styrelsen.

- **Amadeus Rabenius:** Studentrepresentant ansvarig har besvarat mejl och arbetat med förbättringar av Teams kanaler.
- **Albert Bremberg:** Ekonomiansvarig har undersökt attesteringsrätten, i nuläget attesterar Ellinor, f.d. ekonomiansvarig för LS.
- **Sigrid Turesson och Vendela Gustafsson:** Event och PR-ansvariga har haft kontakt med läkarintrot och beställt samlor inför LS-minglet den 24/1.
- **Noah Swärd:** Studentrepresentant ansvarig har kontaktat före detta ordförande för LS, Naixuan Pei, gällande tidigare engagerade studenter inom LS som tagit examen.

Mert Uzel lämnar mötet kl 17:50.

- **Nicolas Liu:** OMSIS/AMEE-ansvarig har varit i kontakt med OMSIS generalsekreterare och informerar om att det första OMSIS blir i Linköping 16-17 mars 2024. Planeringen av nästa ansvarar för när nästa OMSIS i Stockholm utförs av ledamöter.
- **Towe Andersson:** Inget att rapportera.
- **Siri Hult:** Sekreteraren har haft överlämning med Mert Uzel, före detta sekreterare för LS.

DISKUSSIONSÄRENDEN

D1 Planering av framtida LS-evenemang

Föredragande: Styrelsen

- LS-mingel för nya studenter (24/1 kl 16): Styrelsen diskuterar kommande LS-mingel evenemang för nya studenter den 24/1 kl 16.
- Inspiring för T1:orna: Styrelsen diskuterar samt planerar kommande inspiring för T1:orna. Planeringen av evenemanget utförs av ledamöter.
- Framtida inspiring för studenter på termin två och fem: Det diskuterades möjligheten att arrangera inspiring för studenter på termin två och fem. Detaljer och planering för dessa evenemang kommer att utarbetas vidare.
- Informationsmöte om examensarbete och sjukhusval: Styrelsen planerar att arrangera evenemang för att informera studenterna om examensarbetet samt sjukhusval. Detaljer och planering för dessa evenemang kommer att utarbetas vidare.
- Evenemang med SLF (Sveriges läkarförbund): Styrelsen diskuterade möjligheten att samarbeta med SLF och arrangera ett framtida evenemang. Vidare planering och samordning med SLF kommer att undersökas.

D2 Uppdatering om kommande OMSIS och AMEE

Föredragande: Nicolas Liu

- Föredragande har varit i kontakt med generalsekreterare för OMSIS och informerat om kommande händelser:
- Det första OMSIS-mötet är planerat att äga rum i Linköping den 16-17 mars. I förberedelse inför detta möte uppmanas styrelsen att sammanställa diskussionspunkter.
- Det andra OMSIS-mötet äger rum i Stockholm och kommer arrangeras av styrelsen. För att planera boende för deltagarna kommer Robert Sandberg,

Nicolas Liu och Albert Bremberg att ta kontakt med Elin Törnqvist, ordförande i MF för uppbokning av ett möte.

- Styrelsen har uttryckt önskan om att delta i sin helhet under AMEE, styrelsen kommer att söka bidrag via PN och undersöka huruvida detta kan genomföras inom budgetramen.

D3 Diskussion om studentrepresentation i CK och VIL

Föredragande: Amadeus Rabenius, Towe Andersson, Robert Sandberg

- Under diskussion om studentrepresentation i CK och VIL framkom det att studentrepresentanten för VIL har gått på möten i egenskap av studentrepresentant, men verkar inte ha tillsatts officiellt av LS. Det noterades också att det finns en vakant plats i CK då det är en mycket tung post. För att temporärt fylla CK platsen tills det officiellt kan tillsättas en ny studentrepresentant enades styrelsen om att valet av representanter ajourneras och kommer att tas upp igen vid nästa styrelsemöte.

D4 Planering av nästa sektionmöte för LS

Föredragande: Styrelsen

- Styrelsen planerar nästa sektionmöte och diskuterar bland annat om upplägget för sektionmötet, inbjudna deltagare som skall presentera sig samt vilka punkter mötet kommer att behandla.

Mötet ajourneras kl. 19:05

Mötet återupptas kl. 19:21

Wenry Wang och Raman Vashishtha från näringslivsutskottet ansluter kl 19:21

D5 Business Kommittén informerar

Föredragande: Raman Vashishtha

- Föredragande föreslår en pop-up-shop för merch, förslagsvis vid varje terminsstart. Platsen för detta är inte klart då hyran i medicinska bokhandeln överskrider den rådande budgeten.
- Föredragande informerar om att kommittén för Chase efterfrågar att fler läkarstudenter deltar under deras nästa event i höst. Denna diskussionspunkt ajourneras av styrelsen till sista styrelsemötet i maj samt första styrelsemötet i september för vidare diskussion.

Wenry Wang och Raman Vashishtha lämnar mötet kl 19:40

D6 Diskussion om framtida samarbete med PsyKI**Föredragande: Styrelsen**

- PsyKI har sökt läkarsektionen för diskussion om samarbete i form av sittning. LS-styrelsen hänvisar till LÄSK.

D7 Övriga frågor**Föredragande: Styrelsen****Meritlistan:**

- Styrelsen inledde en diskussion angående behovet av att revidera föreningens meritlista och diskuterade hur en förändring gällande i synnerhet internationell prägel skulle kunna göras på ett rättvist sätt. Det noterades att detta ärende kommer att behandlas mer ingående på ett framtida möte. För att grundligt utvärdera och motivera detta eventuella framtida beslut kommer styrelsen att skapa en enkät där olika tankar och motiveringar samlas in vid ett framtida styrelsemöte.

Diskussion om avveckling av posten avveckling av 5.5-åriga läkarprogrammet.

- Studentrepresentant ansvarig Noah Swärd informerar om avvecklingen av posten avveckling av det 5.5-åriga läkarprogrammet och att eventuell kontaktperson för posten skall letas för vidare information om processen för avvecklingen av posten.

Utlägg för event

- Det noterades att Albert Bremberg, ekonomiansvarig, kommer att skicka information om processen för ersättning. För att underlätta och dokumentera utlägget, klargjordes att det är obligatoriskt att spara kvitton. Vidare betonades att fysiska kvitton måste överlämnas i fysisk form för att säkerställa korrekt hantering och bokföring av utlägg.

VALÄRENDEN

**V1 Val av valberedning inför vårens utlysning av studentrepresentanter.
Föredragande: Amadeus Rabenius, Towe Andersson, Robert Sandberg**

- Föredragande gav en översikt av ärendet och betonade vikten av att välja valberedning för att utlysa studentrepresentanter.

BESLUTSÄRENDEN

B1 Beslut om att tillsätta Amadeus Rabenius, Towe Andersson och Nicolas Liu till valberedning inför vårens utlysning av studentrepresentanter.

Det noterades att Amadeus Rabenius, Towe Andersson och Nicolas Liu anmälde jäv och deltog varken i diskussion eller beslutstagande.

Styrelsen beslutar genom acklamation:

att välja Amadeus Rabenius, Towe Andersson och Nicolas Liu till valberedningen inför utlysning av studentrepresentanter våren 2024.

Styrelsen anser beslutet omedelbart justerat.

NÄSTA MÖTEN

Nästa sektionsmöte: 8/2

Nästa styrelsemöte: 19/2

MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande Robert Sandberg avslutade mötet kl. 20:11



VID PROTOKOLLET

Siri Hult

JUSTERAS

Amadeus Rabenius, justerare

Towe Andersson, justerare

Robert Sandberg, mötesordförande